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Finansudvalget har i brev af 21. juni 2024 stillet mig følgende 

spørgsmål (FiU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DD). 

Spørgsmål nr.302: 

Vil ministeren oplyse, hvordan udviklingen har været i statens 

ejendomme og antal kontorkvadratmeter de sidste 5-10 år? 

Svar: 

Opgaven med ejerskab og udlejning af statens kontorejendomme, 

samt undervisnings- og forskningsbygninger under den statslige 

huslejeordning varetages af Bygningsstyrelsen.  

Jeg har derfor forhørt mig hos Bygningsstyrelsen. Bygningsstyrel-

sen har oplyst at styrelsen i 2019 ændrede IT-system, hvorfor der 

ved sammenligning med tidligere år er en datausikkerhed. På den 

baggrund er der taget udgangspunkt i opgørelserne fra årene 2019 

og 2024 ved besvarelsen af spørgsmålet.  

I 2019 viste opgørelsen at Bygningsstyrelsens kvadratmeterantal i 

kontorporteføljen var 2.310.000 kvm. Opgørelsen for 2024 viser at 

antallet af kvadratmeter i kontorporteføljen i år er 2.363.000 kvm. 

Opgørelserne inkluderer både statslige ejendomme og private leje-

mål. 

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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